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Protokół Nr: XXVIII/2022 

 

Nazwa sesji:  XXVIII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  14.02.2022 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejski Dom Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:28 

Godzina zakończenia:  09:34 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Piotr Jacyk 

2. Józef Litwiński 

3. Ryszard Pietrucha 

4. Stanisław Mątkowski 

5. Maria Preweda 

6. Franciszek Bajan 

7. Jan Dec 

8. Krzysztof Gujda 

9. Ryszard Osowski 

10. Bogusława Lichacz 

11. Zenon Kociołek 

12. Janusz Sopel 

13. Waldemar Sęga 

14. Wiesław Kuterbach 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 14 (zał. Nr 1 ). 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy Wielkie Oczy o zdjęcie z porządku obrad punktu 9 Podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielkie Oczy w 2022 roku oraz o dodanie w punkcie 9 

Projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów i dodanie w punkcie 10 

Projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety radnym. 

 

Pan Wójt A. Hawrylak złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu 9 Podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielkie Oczy w 2022 roku oraz o dodanie w punkcie 9 Projektu 



2 

 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów i dodanie w punkcie 10 Projektu uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości diety radnym. Poddano pod głosowanie wniosek formalny. Wniosek 

formalny o dodanie oraz wycofanie punktów z porządku obrad przyjęto jednogłośnie. Pan 

przewodniczący Z. Kociołek zarządził przerwę na zmianę porządku obrad. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie (zał. nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 4). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych (zał. Nr 5). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 
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Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

„Wspólny Rozwój” na lata 2022 – 2030. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Wspólny Rozwój” na lata 

2022 – 2030 (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Wspólny Rozwój” na lata 2022 – 

2030 podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży 

pożarnej. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej (zał. Nr 7). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia tego handlu. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu kierownikowi M. Janeczko, który przedstawił 

uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia tego handlu (zał. Nr 8). 

Pan radny P. Jacyk zapytał czy jeśli rolnik będzie sprzedawał towar w butelkach lub słoikach czy będzie 

to naruszenie regulaminu. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że jest to ustawowy katalog 

i chodzi o eksponowanie towaru, a nie o pakowanie produktów. Pan sołtys S. Mokrzycki zapytał czy 

rolnik pochodzący nie z terenu naszej gminy też będzie zwolniony z opłat. Pan kierownik M. Janeczko 

odpowiedział, że ustawa mówi o rolnikach, nie ma określone z jakiego terenu. Pan radny R. Osowski 

zapytał czy osoby sprzedające towar muszą posiadać kasę fiskalną. Pan kierownik M. Janeczko 

odpowiedział, że ustawa o tym nie mówi. W ustawie jest mowa o tym w jaki sposób mamy zapewnić 

odbiorcom tych produktów rzetelność ich kupowania. Pan radny R. Osowski zapytał czy 15 lat 

wystarczy żeby można było handlować. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że w tej ustawie 

domownika określa się od 15 lat i jest to rozbieżne z innymi przepisami. Więcej pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 

zasady prowadzenia tego handlu podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 

 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu sekretarzowi Z. Pałczyńskiemu, który przedstawił 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów (zał. Nr 9). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 
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Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety radnym. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu sekretarzowi Z. Pałczyńskiemu, który przedstawił 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diety radnym (zał. Nr 10). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diety radnym podjęto jednogłośnie. 

 

 Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

12. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

- w spotkaniu dotyczącym klastra energii,  

- w odbiorze autobusu do przewozu osób niepełnosprawnych,  

- w zebraniach sprawozdawczych OSP w Majdanie Lipowieckim oraz Łukawcu, 

- w podpisaniu aktu notarialnego na sprzedaż działki. 

 

13. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny P. Jacyk zapytał o wykonanie barierki ochronnej, zabezpieczenia przepustu na drodze 

gminnej w przysiółku „Romanki”. Złożył prośbę o ujęcie w budżecie na rok 2022 kosztów związanych 
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z budową remizy OSP oraz o budowę chodnika przy drodze powiatowej w Kobylnicy Wołoskiej. Zapytał 

czy w zmianach w budżecie są zabezpieczone pieniądze na kamień na remont dróg gminnych. Pan wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że na chwilę obecną nie mamy wolnych środków potrzebnych na budowę 

remizy OSP. Budowa remizy jest możliwa jeśli dostaniemy środki z dofinansowania. Pan wójt zauważył, 

że budowa chodnika jest potrzebna w Kobylnicy Wołoskiej, w Wielkich Oczach oraz w Łukawcu. 

Staramy się robić projekty oraz współpracować ze starostwem żeby te zadania zostały wykonane. Pan 

wójt A. Hawrylak odpowiedział, że kamień jest na uzupełnienie ubytków powstałych po zimie. 

Pan R. Osowski zaproponował żeby zaktualizować dokumentację, która była już wcześniej 

wykonana na budowę remizy OSP i wówczas oszacować koszty związane z budową remizy i podjąć 

decyzję o dalszych pracach. 

Pan radny F. Bajan poprosił żeby sprawdzić czy do leśniczówki „Kamienisko” można postawić 

oświetlenie. Zapytał o działkę przy cmentarzu ponieważ Rada Sołecka zaproponowała żeby w miarę 

możliwości zrobić na tej działce drogę do cmentarza. Zwrócił się z prośbą o dokończenie zadaszenia 

oraz o przeniesienie ściętego drzewa na plac przy świetlicy. Pan Wójt A. Hawrylak zwrócił uwagę na 

spory koszt związany z budową trzech latarni, powiedział, że sprawdzi czyja jest droga i myśli, że po 

uzyskaniu zgody taka budowa jest możliwa. Jeśli chodzi o działkę przy cmentarzu to toczy się sprawa 

masy spadkowej, gmina chce przejąć tą działkę. Jednak jeśli chodzi o dojazd do cmentarza to nie na 

swojej działce nie możemy utwardzić drogi. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że zadaszenie przy 

świetlicy będzie wykonane jeszcze w tym tygodniu pod warunkiem, że będzie lepsza pogoda, natomiast 

drzewo przeznaczone będzie na opał do świetlicy. 

 

 

 

 

 

 

14. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 9:34. 

 

 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 


